

- No. of churches in each nation**
- 1.Indonesia - 14 churches (10 cities)
 - 2.China - 19 churches (15 cities)
 - 3.Malaysia - 9 churches
 - 4.Singapore - 1 church
 - 5.Brunei - 1 church
 - 6.Timor-Leste - 1 church

Every Nation Church Rimbayu



Every Nation Church Setapak



Sunway Campus Church Plant



充足

ABOUND

常在我里面，就必得充足


Where one abides in, one abounds with



张力

The Tension





在新约，有3处非常清楚 的“充足”

3 clear abounds in the NT

罗马书15:13

(Romans 15:13)

愿那赐盼望的神，因着你们的信，把一切喜乐平安充满你们，使你们靠着圣灵的大能满有盼望。

May the God of hope fill you with all joy and peace in believing, so that by the power of the Holy Spirit you may **abound in hope.**

帖撒罗尼迦前书3:12

(1 Thessalonians 3:12)

又愿主叫你们彼此相爱的心，和爱众人的心，都充充足足，多而又多，好象我们爱你们一样。

and may the Lord make you increase and **abundant in love** for one another and for all, as we do for you,

哥林多前书15:58

(1 Corinthians 15:58)

所以，我亲爱的弟兄们，你们务要坚固，不可动摇，常常竭力多作主工，因为知道你们的劳苦，在主里面不是徒然的。

Therefore, my beloved brothers, be steadfast, immovable, **always abounding in the work of the Lord**, knowing that in the Lord your labor is not in vain.

哥林多后书9:8

(2 Corinthians 9:8)

神能把各样的恩惠多多地加给你们，使你们凡事常常充足，多作各样的善事

And God is able to make all grace **abound** to you, so that having all sufficiency in all things at all times, you may **abound** in every good work.